
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

ZA MIESIĄC PAŹDZIERNIK 2019 R. 

 

Komisja KOKiS spotkała się podczas dwóch posiedzeń: 

 

10.10.2019r. 

1. Analiza wykonania wniosków za okres styczeń-sierpień 2019. 

Członkowie komisji przeanalizowali wnioski podjęte w ciągu ośmiomiesięcznej współpracy. 

(treść wniosków podjętych przez radnych oraz etap ich realizacji są do wglądu w biurze rady). 

2. Analiza informacji Burmistrza – realizacja zadań oświatowych. 

3. Sprawy różne. 

 

Ad. 3. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu na posiedzeniu w dniu 10 października br. po 

rozpoznaniu wniosków o przyznanie małych grantów: 

1. Negatywnie zaopiniowała wniosek drużyny Futbolu Amerykańskiego Jaguars o przyznanie 

środków w ramach małych grantów, w wysokości 5 tys. zł. na jednodniowe wydarzenie – 

rekrutacje do składu juniorskiego 8 zawodników. 

2. Pozytywnie zaopiniowano wniosek Smoleckiego Towarzystwa Sportowego „Sokół” Smolec 

i przyznanie w ramach małego grantu zmniejszoną kwotę 2.500 zł. na udział w 6 dodatkowych 

meczach, w związku ze zmianą ligi na okręgową  STS „Sokół” wnioskowało o przyznanie 

5.000 zł. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i sportu na posiedzeniu w dniu 10 października br. podjęła 

następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o oszacowanie kosztów i rozważenie możliwości utworzenia 

drugiego oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Gniechowicach w roku 

szkolnym 2020/2021. 

2. Wnioskuje o wykreślenie w uchwale RM nr XXI/288/16 w sprawie określenia 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych, 

nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, z dnia 25 sierpnia 2016 r. zapisu 

w § 2 pkt 4 „jest członkiem kadry narodowej, wojewódzkiej lub makroregionu w 

swojej kategorii wiekowej”, a w § 8 pkt 6 zmienić zapis „w wysokości 75%” na 

zapis „do wysokości 75%”. 



3. Wnioskuje o oszacowanie kosztów przyłączenia do Szkoły Podstawowej w 

Małkowicach, w celach grzewczych gazu z butli i porównać koszty, z kosztami 

podłączenia oleju opałowego. 

 

17.10.2019 r. 

1. Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2020. 

2. Założenia do budżetu gminy na 2020 rok. 

3. Analiza wniosków do budżetu gminy na 2020 rok. 

4. Informacja o inwestycjach podjętych w zakresie działalności komisji. 

5. Sprawy różne. 

  

Ad. 5. 

Członkowie opiniowali uchwałę nr XIII/2 z dnia 14 października 2019' w sprawie zmiany 

uchwały nr XII/182/19 – opinia pozytywna. 

Radni podjęli dyskusję w sprawie Programu Rozwoju Sportu na terenie gminy Kąty 

Wrocławskie, który tworzy Radny Piotr Sobko. Dzieliliśmy się uwagami dotyczącymi 

zagadnień istotnych dla kultury fizycznej w naszej gminie. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

                                                                                      Katarzyna Sebzda-Sztul 


